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Interpelacja 

W imieniu własnym oraz mieszkańców ulicy Partyzanckiej i Wiejskiej proszę o 

zamontowanie progów zwalniających. Przy tych ulicach mieszka wiele rodzin, bardzo 

dużo osób spaceruje tamtędy z małymi dziećmi i mimo ograniczenia prędkości nie 

wszyscy kierowcy dostosowują się do ustawionych znaków. Stwarza to niebezpieczne 

sytuacje na drodze i w skrajnych przypadkach może prowadzić do tragedii. 

Progi zwalniające to element zwiększający bezpieczeństwo. 

Z poważaniem 

Piotr 1;J;~lf 


